
PROTOKOLL FRA Styremøte 4-2023 Gule stue
Organisasjon: Sameiet Mølledammen

Dato: 09.05.2023 kl 18:00 - 21:00

Sted:

Sak nr 20230009 Omfattende ombygging av leilighet i 81G
Søknadspliktige endringer utført i bærevegg uten at nødvendig dokumentasjon er fremført.

Styret vil overlevere et brev med frist for innlevering av dokumentasjon. Følges opp. 

Kommentar:

Arne KO. jobber videre med saken. Utbygger venter svar fra oss angående søknad til plan og
bygg.

Tatt til orientering
Følges opp senere

Sak nr 20230010 RYDDING AV SYKLER.
HVEM TAR DETTE. ER DET VAKTMESTERENS JOBB Å FJERNE SYKLER A HA ANSVARET FOR DETTE?

Strips for formålet finnes.

Det ble ingen avklaring på møtet  

Vedtak:

Mail sendes ut til alle om at vi vil rydde opp i sykkelstativene. Jannik og Arne S. setter strips med
lapp "DENNE KAN FJERNES" på samtlige sykler den 30. mai. Beboerne får 1 måneds tid på seg til
å fjerne merking om de vil beholde sykkelen. Påminnelse etter 2 uker. Vaktmester fjerner
resterende. Vi finner et egnet mottak.

Vedtatt, 4 mot 0 stemmer
Følges opp senere

Sak nr 20230011 Datatilsynet
Henvendelse ble sendt 11.8.2020. Noe nytt? Hvis ikke, foreslås sendt purring.

Kommentar:

Svar kommet fra datatilsynet. Saken er avsluttet og beboere vil orienteres om avgjørelsen.
Sakens kjerne er at parkeringssleverandør plikter å følge persnovernregelverket slik at våre
rettigheter blir oppfylt og regelverket blir fulgt.

 

Arne KO. lager et utkast til beboerne.

Tatt til orientering

Sak nr 20230012 Årsmøtevedtak om individuell måling av varmtvann

Til stede:

Jannik Kokkvoll, Styreleder Møteleder

Arne Karsten Olsen, Styremedlem

Arne Sætherø, Styremedlem

Henning Sveen, Styremedlem
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Sak 1 fra årsmøtet,  Forslag fra styret om INDIVIDUELL AVREGNING AV VARMT TAPPEVANN ble
vedtatt.   
  

Gjennomføring av prosjekt startes.

- Etablering prosjektgruppe

- Planlegging og bestillinbg hos leverandør 

Kommentar:

Tilbud mottat og saken ble vedtatt ved årsmøte. 

Arne KO. setter i gang bestilling mot Istad. Vi avtaler et nytt arbeidsmøte når vi får tilbakemelding
fra leverandør.

Tatt til orientering
Følges opp senere

Sak nr 20230013 Rydding av dammen vår
Kommentar fra beboer.

 

Hei.

Jeg har nettopp gått en runde rundt vår sjarmerende 'mølledam', men dessverre er den langt fra
sjarmerende akkurat nå. 
Det flyter søppel av ymse slag og jeg telte hele 6 baller. 
Kanskje er det også på tide å tynne ut i vannplantene? Det vil se fint ut når de grønne bladene
springer ut, men det er vel ikke meningen at dammen skal gro helt igjen.
Hva kan vi gjøre? Med litt fantasi vil det nok være mulig å 'fiske' opp det meste av søppelet. Men
veksten i vannet må kanskje Friluftsetaten ta seg av. De har ihvertfall tidligere stått for
opprydding i Østensjøbekken, så jeg foreslår at styret kontakter Friluftsetaten for å høre hva de
ev kan bidra med.

Vedtak:

Arne S i styret kontakter friluftsetaten for å høre om mulighetene. Vi følger opp saken når vi har
fått svar.

Vedtatt, 4 mot 0 stemmer
Følges opp senere

Sak nr 20230014 Oppfølging av garasjevask
Er vi fornøyd med garasjevasken - trenger vi å følge opp?

 

 

Kommentar fra beboer:  
  
Jeg ser hvordan det er vasket på min plass ikke bra, men jeg vet ikke hva styre synes om vasken.
Sender med 3 bilder så kan dere vurdere selv ligger masse salt på min plass enda.

Vedtak:

Vi er fornøyd med garasjevask og vi kommer ikke til å klage på utført arbeid.

Vedtatt, 4 mot 0 stemmer
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